
PVV/ Coen Verheij 

Technische vragen Kadernota Veiligheid. 

 

- In het behandeladvies voor de informatieve vergadering wordt aangekondigd dat er 

(externe) organisaties en partijen aanwezig zullen zijn waaraan wij vragen kunnen stellen. 

Welke organisaties en partijen zijn dat?  

- Hoeveel aangiftes werden er gedaan van misdrijven die vallen onder “Discriminatie” zoals 

beschreven in punt 4.1.1 in de Concept Kadernota Veiligheid die hebben plaatsgevonden in 

de gemeente Arnhem (graag aangeven over de afgelopen 4 jaar)? Hoeveel vervolgingen 

hebben er plaatsgevonden naar aanleiding van deze aangiftes (graag aangeven over de 

afgelopen 4 jaar)? 

 

Antwoord: In de periode november 2014 tot november 2018 is er in 35 zaken 

(melding/aangifte) actie ondernomen door de Politie. Daarvan zijn er 19 aan het OM 

voorgelegd. Dit heeft geresulteerd in 16 zaken die door het OM in behandeling zijn genomen.   

 

- Op pagina 5 onder 1. Omvang criminaliteit staat “De aandacht en inzet voor het terugdringen 

van het aantal misdrijven in de stad blijft onverminderd om de daling van 34 procent in de 

afgelopen 8 jaar te continueren.”  

Het huidige aantal misdrijven is 75 per 1000 inwoners. Houdt deze zin in dat het college de 

concrete doelstelling heeft om in de komende acht jaar het aantal misdrijven met 34 procent 

te verminderen? En dat dit zou resulteren in een afname over 4 jaar van 12,75 misdrijven per 

1000 inwoners? 

 

Antwoord: De daling van 34% heeft betrekking op de afname van de misdrijven van 2010 - 

2017. Doelstelling voor de komende periode is de omvang van de criminaliteit in Arnhem in 

overeenstemming te brengen met het aantal dat past bij een centrumstad met meer dan 

100.000 inwoners.   

 

- Op pagina 5 staat onder woonoverlast “Door hier een speerpunt van te maken, door er 

bovenop te zitten en de juiste bevoegdheden te benutten, willen we bewoners steunen bij 

het voorkomen en tegengaan van woonoverlast.” Wordt met de juiste bevoegdheden hier 

ook bedoeld de “Wet aanpak woonoverlast” die per 3 juli is opgenomen in de Algemene 

plaatselijke verordening? 

 

Antwoord: Ja 

 

 

 


